

《单词百科:normalized是什么意思?normalized怎么发音?normalized的解释和用法》

英语单词normalized是什么意思?normalized怎么读?normalized怎么发音?简答网为您整理了normalized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



normalized怎么读

normalized的读音:[ˈnɜːmlaɪzd]

normalized的意思

1、v. (尤指国家间的关系) (使) 正常化, 恢复友好状态(normalize的过去式和过去分词);

normalized的双语例句

1、Normalized operation procedures are key of jet fuel quality control during shipment.

规范的操作程序是船运航煤质量控制的关键.

2、Construction market administration should be more improved and normalized.

进一步完善和规范建筑市场管理.

3、All the test-gas responses are normalized to the oxygen response.

所有的测试气体反应被规范化为氧气反应.

4、New lines and attribute value are normalized according to the XML spec.

新行和属性值按照XML规范正常化.

5、In March, normalized P ratio dropped toward 13, its lowest since 1986.

今年3月, 希勒的正常化市盈率降到了13倍, 是1986年以来的最低水平.

6、If desired, the perturbed wave function may be normalized at the end of the calculation.

当需要时, 可在计算最后将微扰波函数归一化.

7、This snapshot function is usually represented by the pair-distribution function $g(r)$ when suitably normalized.

这个瞬时函数经过适当的归一通常可以表示为偶分布函数 $g(r)$.

8、The mass-normalized mode shapes were obtained from the eigen-sensitivity analysis.

利用特征灵敏度分析得到质量归一化振型.

9、The summit meeting normalized the diplomatic relations between the two countries.

这次首脑会议使两国的外交关系趋于正常化.

10、The normalized String data type is derived from the String data type.

规格化的字符串数据类型是从字符数据类型中派生出来的.

11、OBJECTIVE : To discuss the normalized management of hospital pharmacy.

目的: 探讨医院药房规范化管理.

12、On this basis, relations between the United States and China were normalized.

在此基础上, 中美关系实现了正常化.

13、Frequency Domain Normalized LMS algorithm full source code, has been tested.

频域归一化LMS算法的全部源代码, 已经过测试.

14、Pet Speed Normalized. All Pets have a 2.0 attack Speed.

宠物的攻击速度正常化.所有宠物都有2.0的攻击速度.

15、Double measurement normalized PAS avoided the influence from the spectroscope.

采用二次测量归一化方法避免了分束器的影响.

以上是简答网为您整理的normalized怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/normalized>